
VILLROA VEL Referat styremøte 2/2024 

Tid: 12.mar 2024 

Sted: Telefonmøte 

Tilstede: 

 

Odin Tangerud (leder) - OT 

Randi Mæhle (styremedlem) - RM 

Svein J Sandvik (styremedlem) - SJS 

Ikke tilstede: Asbjørn Bjellånes (kasserer) - AB 

Bjørn Dag Evensen (styremedlem) - BDE 

 

Sak Innhold Ansvar Frist 

1. Innledning Hensikten med dette korte styremøtet er å gå gjennom kjøreplan for 

årsmøtet, fordele oppgaver og forberede de dokumenter som skal legges 

fram på årsmøtet. 

Årsmøtet gjennomføres på Vidsyn Langfredag kl 1700. 

Saker til oppfølging: 

• Styreleder ordner det slik at årsmelding, regnskap 2023, budsjett 

2024 samt (foreløpig) innstilling til valg legges ut på 

hjemmesiden og FB-siden innen fristen (2 uker før årsmøtet). 
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2. Momenter 

til årsmøtet 

De forskjellige sakene ble gjennomgått, og innspill til justeringer på 

utkast til årsmelding, regnskap og budsjett ble tatt direkte med Odin. 

Odin gjør nødvendige justering sammen med AB (regnskap/budsjett). 

Styret innstiller at Svein J velges til leder. Odin innstilles som 

representant for Gnolla 1. Svein J jobber med mulige nye 

styremedlemmer fra Gnolla 2 og Storkjeldkanken. 

Arbeidsfordelig årsmøte: 

• Odin tar styringen på årsmøtet (møteleder), Svein J tar referat. 

• Odin kopierer opp ovennevnte dokumenter til bruk for de som 

kommer (fint å ha hvis fremviser ikke fungerer). 

• Hele styret samles i Vidsyn kl 1600  for å organisere 

møterommet mv. 

• Odin og Svein J tar med kake. 

• Odin skaffer kaffe, te, pappkrus mv. 

• Svein J legger ut info om årsmøtet og spørreundersøkelsen på 

den åpne FB-siden (Villroa). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Annet De fleste sakene fra styremøte 1/24 er ivaretatt iht plan. Spørsmål om 

ønske om hogst i og rundt hytteområdene dekkes opp av et spørsmål i 

den spørreundersøkelsen som planlegges i påsken. 

Rolf Ole Syvertsen har tatt på seg administratorrollen for hjemmesiden 

og den lukkede FB-gruppen (Villroa vel). Overlapping med Knut Mørk 

er i gang, eller vil skje snart. 

Faktura for medlemskap i Villroa vel er sendt ut. 

Det er sendt ut en føler om interessen for et påskearrangement (på FB). 

Saker til oppfølging: 

• Det må avklares om faktura er sendt ut til alle aktuelle (ikke bare 

de som betalte i 2023). Alle aktuelle må få. 

• Det må avklares om det blir noe påskearrangement i år. 

• Randi sjekket opp om lydanlegget i Villmannsbakken er fikset. 
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